



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

# communiqué

No.: 53

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE  
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE  
JUNE 9, 1981  
LE 9 JUIN 1981

## ISRAELI ATTACK ON IRAKI NUCLEAR INSTALLATIONS

The Secretary of State for External Affairs, Dr. Mark MacGuigan, announced today that the government had expressed its deep concern to the Israeli Ambassador in Ottawa concerning the recent Israeli attack on Iraki nuclear installations.

The Israeli Ambassador was informed by the Department of External Affairs that the government strongly condemns this act of violence and views it as extremely harmful to the cause of peace in the Middle East.

\* \* \*

## ATTAQUE ISRAÉLIENNE SUR LES INSTALLATIONS NUCLÉAIRES IRAKIENNES

Le secrétaire d'État aux Affaires extérieures, Mark MacGuigan, a annoncé aujourd'hui que le gouvernement a exprimé à l'ambassadeur d'Israël à Ottawa sa vive préoccupation par suite de la récente attaque israélienne des installations nucléaires irakiennes.

L'ambassadeur d'Israël a été informé par le ministère des Affaires extérieures que le gouvernement canadien condamne fortement cet acte de violence, estimant qu'une telle action est extrêmement néfaste à la cause de la paix au Moyen-Orient.